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Niet alle ambtenaren trekken vandaag met een
even gerust gemoed naar het werk. Hemd open, één arm rond de dans-
partner en een pint in de andere, met z’n allen een polonaise inzetten of
een rock-’n-rollsalto met een acrobatische collega: dat kan tellen als eerste
werkdag van het nieuwe jaar. Het traditionele Ambtenarenbal in de AB
was gisteren al toe aan z’n 50ste editie. Om klokslag 22 uur gingen alle
lichten aan en moesten de om en bij duizend ambtenaren weer naar huis.

Hebt u gisteren ook geprobeerd om
uw lege flessen cava en wijn in de glas-
bol om de hoek te deponeren? Grote
kans dat u — op straffe van een boete
voor sluik storten — alles maar op de
grond hebt neergezet omdat de glas-
bol helemaal vol zat. Wees gerust: u
was niet de enige. «We hebben vorige
maand 15% meer glas opgehaald dan
anders in december», zegt directeur
Johan Bonnier van IMOG, de afval -
intercommunale van elf gemeenten
rond Kortrijk en  Waregem. In Halle,
bij intercommunale Intradura, krijgen
ze de stroom lege flessen zelfs niet
 onder controle en vragen ze om lege
flessen en bokalen nog even bij te
houden. «Als iedereen meer verspreid
zijn of haar glas naar de glasbol
brengt, helpen ze enorm om de piek
mee   op   te    vangen.»   En   die   moet
nog komen. «Gemiddeld halen we
6.000 ton glas per maand op — omge-
rekend toch zo’n 12 miljoen flessen.
In januari halen we doorgaans vlotjes
de kaap van 16 miljoen flessen», zegt
Claudia Santeddu van Vanheede
 Environment Group, die instaat voor
de lediging van 2.500 glascontainers
in heel België.

Twee keer in de week
Bij Fostplus, de organisatie voor de
 inzameling en recyclage van huis -

houdelijk afval in België, zien ze een
nog straffere stijging van het glasafval.
«In januari 2018 haalden de inter -
communales 36,37 kg glas per
 inwoner op. Terwijl het gemiddelde in
Vlaanderen op 28,30 kg ligt», aldus
woordvoerster Fatima Boudjaoui. «In
januari hebben we traditioneel 50%
meer glas in de bollen dan in de andere
maanden, de eerste dagen van het jaar
kan je zelfs spreken van 200%», zegt
Jan Buysse van afvalintercommunale
Incovo in Vilvoorde. 
Tal van intercommunales nemen
maatregelen om de stroom beheers-
baar te houden. In Veurne legen ze de
glasbollen in de eindejaarsperiode
twee keer per week in plaats van één

keer. In Dendermonde en Roeselare
plaatsen ze 15 à 20 tijdelijke glas -
bollen tussen half december en half
januari. Limburg.net zet op zijn site en
Facebook waar mensen de minst volle
glasbollen kunnen vinden. 

Restaurant dicht
Waar al dat glas vandaan komt? «We
vermoeden dat de toename komt
doordat steeds meer mensen thuis
vieren», zegt Hilde Fauconnier van
 Intradura.  Dit jaar, met kerst- en
 oudejaarsavond op een maandag, was
die thuistrend nog opvallender. 
Uit een bevraging van Horeca
 Vlaanderen bleek dat op kerstavond
amper 40% van de restaurants open
was, op  oudejaar kon je bij 50% van de
 etablissementen aanschuiven. «Op
nieuwjaarsdag was zelfs maar 35%
 geopend», zegt Horeca Vlaanderen.
41% van de restauranthouders wilde
liever zelf genieten van de feest -
dagen, 34% gaf aan dat het niet
 rendabel was om hun zaak te openen
en voor 25% was de hoge personeels-
kost de reden om de deuren gesloten
te houden. 

(BKH/SVR/ND/SSL)

**

«Wacht nog even om uw
lege flessen naar de
 glasbol te brengen.» 

Die opmerkelijke oproep
lanceert intercommunale
Intradura uit Halle, waar

ze de stroom aan glas
even niet meer bol -

gewerkt krijgen. Ook in
de rest van Vlaanderen

puilen de glasbollen uit. 

Opgehaalde hoeveelheid
glas per Vlaming

GLASBOL KAN ONS FEESTTEMPO NIET AAN

Januari 

36,37kg
of 70 lege wijnflessen 

Opvangweide
voor kerstbomen
loopt weer vol
Last om afscheid te nemen van die
mooie kerstboom in uw woonkamer?
Geef hem een tweede leven op de opvang-
weide van het Technisch Atheneum Go!
Talent in het Oost-Vlaamse Zele. Ook al
overleefde het voorbije jaar geen enkele
boom er de gortdroge zomer.

De leerlingen Groen- en Tuinbeheer ont-
fermen zich voor het tweede jaar over de
kerstbomen. Ook al liep dat op een sisser
af. «Vorig jaar sneuvelden alle bomen
door de uitzonderlijk droge en hete
 zomer, maar we merken nu al opnieuw
enthousiasme. Zelfs tot in Gent willen
mensen hun kerstboom binnen -
brengen», weet directeur Tom Rydant.
«Omdat het project zo’n succes is, gaan
we binnen onze scholengroep zelfs een
tweede project opstarten in Dender -
monde »
Bij Natuurpunt juichen ze het initiatief
toe. «Kerstbomen recupereren is uiter-
aard beter voor het milieu dan ze te ver-
branden. Ook de industriële kweek is niet
 bevorderlijk. In Wallonië kunnen op
 bepaalde plaatsen enkel nog kerstbomen
groeien omdat de bodem last heeft van
erosie», weet Hendrik Moeremans,
woordvoerder van Natuurpunt.

Hou ’m klein
Maar het is geen evidente zaak om een
kerstboom te recycleren, weten ze bij
tuinbouwcentrum De Pauw in Bornem.
Het familiebedrijf is gespecialiseerd in de
kweek van de sparren. «Eerst en vooral
moet zo’n boom beschikken over een
voldoende grote kluit», zegt zaakvoerder
Dries De Pauw. «Hoe kleiner de boom,
hoe groter de kans dat je hem in leven
kan houden. Bij exemplaren groter dan
twee meter is de kans klein.» Ook het
 geven van voldoende water is cruciaal.
«In de zomer geef je best twee tot drie
emmers water per week. Zodra je merkt
dat de kerstboom te droog staat, ben je
eigenlijk al te laat.» Tot slot speelt ook de
buitentemperatuur een rol. «Zolang de
temperatuur boven het vriespunt blijft,
hoef je je geen zorgen te maken. Maar als
de thermometer straks toch onder de nul
graden duikt, laat je je kerstboom best
even op een koelere plaats in huis
 wennen aan de koude.» (YDS)

Doorsnee maand

28,30kg
of 54 lege wijnflessen 

In januari halen we
traditioneel 50%
meer glas op, 
de eerste dagen van
het jaar kan je zelfs
spreken van +200%

AFVALINTERCOMMUNALE 
INCOVO

Kan tellen,
als eerste werkdag

«HOU
GLAS
EVEN

BIJ»
Dat waren stevige eindejaarsfeestjes in Turnhout, zo blijkt 

uit de restanten die op het Zegeplein worden achtergelaten. RV
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MENEN

Jongeren leiden 
fracties in Menen
Ook in Menen is het nieuwe 
stadsbestuur geïnstalleerd. 
Dat verliep zonder veel inci-
denten. Ondanks de hetze 
meteen na de verkiezingen 
over de coup door Open VLD 
samen met SP.A en N-VA – 
nu samen Team 8930 – ble-
ven tegenstanders deze keer 
thuis of stil. De raadsleden en 
schepenen zorgden voor wei-
nig verrassingen, maar bij de 
fractieleiders is er wel een 
opvallende vaststelling. Zo-
wel CD&V, Open VLD als 
SP.A kiest daar resoluut voor 
de jeugd. Voor de christende-
mocraten neemt Lisa Maxy 
(30), de oud-kabinetsmede-
werker van Martine Four-
nier, die taak op zich. Stan 
Roose (31) zal de fractie lei-
den voor de liberalen en bij 
de socialisten is die eer weg-
gelegd voor Kasper Vandeca-
steele (27). Binnen drie jaar 
vervangt hij Herman Ponnet 
als schepen en krijgt dan on-
der andere de bevoegdheid 
Jeugd.  (djr)

WAREGEM

Oktoberfest zoekt 
kerstbomen
De Waregemse rugbyclub or-
ganiseert op 2 maart een ver-
nieuwde versie van hun Ok-
toberfest. Om de zaal mooi 
aan te kleden, zijn ze op zoek 
naar kerstbomen. Iedereen 
die een mooie, groene kerst-
boom heeft staan, mag con-
tact opnemen met de club. De 
bomen in de regio Kortrijk, 
Waregem, Roeselare worden 
de komende weken opgehaald 
en krijgen een mooi plekje op 
het Oktoberfest. Je zal de 
avond zelf ook op zoek kun-
nen gaan naar jouw boom, 
want de bomen krijgen een 
bedankingslabel met de na-
men van de gulle schenkers. 
Meer info via de Facebookpa-
gina Rugbyclub Waereghem 
Präsentiert Oktoberfest. On-
dertussen is het vernieuwde 
Oktoberfest al voor 95 pro-
cent uitverkocht. Er zijn 
meer dan 1.500 kaarten, voor 
een all-in betaal je 75 euro.   
(kvo)

Gilles D'Hooghe (27) rijdt
sinds eind oktober dagelijks
van zijn woning in Poperin-
ge naar Desselgem. Hij volgt
Siemen Vandenbussche (27)
op als medewerker in het
project ondernemerschap
binnen jeugdhuis Jakkedoe.
“Onderweg viel het me met-
een op hoeveel afval langs de
straten ligt. Meer dan wat ik
gewoon ben in Poperinge”,
zegt D'Hooghe. 

De jongste weken treft hij
ook op zijn werkplek zwerf-
vuil aan. “Op de parking voor
het jeugdhuis worden dood-
leuk volle vuilniszakken
achtergelaten, en ook de
struiken liggen vol afval. Ik
begrijp dat niet. Die sluik-
storters doen de moeite om
een zak te vullen en speciaal
naar hier te rijden om hem
te dumpen. Ze lijken te gie-
rig om een vuilniszak te ko-
pen, maar het geld dat ze uit-
sparen, verdoen ze wel aan
benzine. Wie doet zoiets?”,

vraagt D'Hooghe zich af.
“Waarschijnlijk wonen de
sluikstorters niet in Dessel-
gem. Want ik kan niet begrij-
pen dat je zoiets in je eigen
gemeente zou doen”, zegt hij.

Mooimaker

D'Hooghe en zijn collega's
zijn van plan om een brief te
sturen naar het stadsbestuur
om een vuilnisbak te plaat-
sen op hun parking. “Dat zal
het probleem niet helemaal
oplossen, maar het is toch al
een begin.” 

Ondertussen ligt de parking
er wel proper bij, want er
passeerde enkele dagen gele-
den een Mooimaker van
Imog. Zij houden hun buurt
proper in opdracht van de
afvalintercommunale. “Hij
zag al dat afval liggen en is

naar huis gegaan om een
vuilniszak te halen. Prachtig
dat die man dat doet.”

Daarin ziet ook kersvers
schepen van Milieu Maria
Polfliet (CD&V) de oplos-
sing. “Het is een probleem
dat we op meerdere plaatsen
zien”, zegt Polfliet. “Mis-
schien kunnen de jongeren
van de Jakkedoe ook Mooi-
makers worden om te helpen
opruimen?” 

Recycleerbare rietjes

De jongeren van de Jakke-
doe zijn alvast bereid om
hun steentje bij te dragen.
D'Hooghe ruimde dinsdag de
struiken op, en Jakkedoe zal
ook proberen om minder af-
val te produceren. “In onze
nieuwbouw (Jakkedoe ver-
huist dit jaar naar een volle-

dig nieuw gebouw naast hun
huidige stek, nvdr.), willen
we werken met recycleerba-
re rietjes en een koffiema-
chine, zodat we geen plas-
tiek filters moeten gebrui-
ken. Een klein begin, maar
we moeten ergens begin-
nen.” 

Nieuwe medewerker jeugdhuis schrikt van zwerfafval

“Ze komen de vuilniszakken gewoon 
op de parking van Jakkedoe droppen” 
Een nieuwe medewerker 
van jeugdhuis Jakkedoe is 
geschrokken van de hoop-
jes zwerfvuil die hij in de 
buurt van zijn werk en 
onderweg naar het jeugd-
huis tegenkomt. “Sommi-
gen droppen hun vuilnis-
zak gewoon voor de deur.”

DESSELGEM/POPERINGE 

W Gilles vulde dinsdag een zak vol afval uit de struiken voor het jeugdhuis. 

KAREN VERHULST
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GILLES D'HOOGHE
MEDEWERKER JEUGDHUIS JAKKEDOE

“Het geld dat ze 
uitsparen voor die 
vuilniszak, verspillen 
die vervuilers aan 
benzine”

W Op de parking voor het 
jeugdhuis dumpen onbekenden 
regelmatig zakken vol vuilnis.
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Scarminkel, volksdansen en
reuzen waren wellicht de al-
lergrootste passies van Ro-
land Man. Hij was ook een ac-
tief lid van het koninklijk
zangkoor Sint-Cecilia en
vormde de schakel tussen het
koor en   de wereldvermaarde
West Aleta Singers uit Ter-
schelling. Zij kwamen diverse
keren verbroederden met
Sente. Hij stond ook aan de
wieg van Triene Wup. 

“Tien jaar geleden kreeg
Sente met 't Senter een eigen
buurthuis”, zegt zijn buur-
man Filip Vandewilde-

De Man van Sente is overleden
Roland Man (70) is overle-
den. De Man van Sente 
(Sint-Katrien) was de drij-
vende volkskracht in zijn 
gemeente.

meersch. “Roland stond mee
in voor de dagelijkse werking.
't Senter werd zijn tweede
thuis. Toen het een paar jaar
geleden niet meer lukte om
de dagelijkse voorraad op te
nemen, bleef hij wekelijks
langskomen om de leveran-
cier te ontvangen.” 

Cultuurprijs en burgemeester

“Hij won in 2011 de Kuurnse
cultuurprijs voor zijn inzet
voor de gemeenschap. Hij
werd bovendien ook burge-
meester van de Sentestraat
en bracht in augustus de
straat samen voor de jaarlijk-
se kermis met hesp aan het
spit.” 

Roland Man wordt zaterdag
om 10 uur begraven in Sente.
(vkk)

SENTE 

W Roland Man werd zeventig jaar. 
Hij was “De Man” van Sente. 

LO
H

Kwart miljoen euro voor 
speelplaats Sint-Paulus

Het speelplaatsproject van ba-
sisschool Sint-Paulus Kortrijk
is een van de 23 geselecteerden
voor Proeftuinen voor Onthar-
ding van het Vlaams Departe-
ment Omgeving. Zij ontvangen
een subsidie van 250.000 euro.
Met dit experimenteel project
wil de overheid ontharding van
wegen, parkings en nu dus ook
speelplaatsen tegengaan, zodat
de bodem meer doorlaatbaar
wordt.

Ecologisch concept

De school legt de speelplaats
dit jaar volledig opnieuw aan. Zo
worden drieduizend vierkante
meter beton omgevormd tot een

groene en avontuurlijke speel-
plaats. De jury looft de hoge be-
trokkenheid van leerkrachten,
leerlingen en ouders bij het ont-
werp. Daarnaast werd ook de
keuze voor kwalitatieve part-
ners zoals Studio Basta, Fris in
het landschap en Studiebureau
ARA geapprecieerd. Het ecolo-
gische concept, het herdenken
van de hemelwaterinfrastruc-
tuur en het verhogen van de
speelwaarde voor de kinderen
in een nieuw, groen, speelland-
schap kon de jury ook smaken. 

De officiële voorstelling van de
plannen voor de speelplaats
vindt plaats op maandag 28 ja-
nuari om 20 uur in VBS Sint-
Paulus Burgemeester Felix de
Bethunelaan 1 in Kortrijk.  (vkk)

KORTRIJK 



Bron: Stadsmagazine Harelbeke - januari 2019





Bron: West Info - januari 2019
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horizontaal
1 bidnis in een moskee 6 officieel toegelaten 11 gedoe 13 cerium 
15 bezigheid 16 Deens autokenteken 17 besef 19 gebibber 21 lief-
desgod 22 muil 24 lama 25 ten behoeve van 26 zijde van een 
munt 28 kilohertz 29 loodrecht 31 bevoorrechte groep 33 sinus 
34 roem 35 bijwoord 38 gepieker 41 uitroep 42 kledingmaat (En-
gels) 45 gard 46 rustteken (muziek) 48 erfelijk materiaal 49 rivier 
in België 50 klapje 52 hijswerktuig 53 editie 54 voetbalbeker 
57 Nederduits 58 beperking 60 ambt 61 opgewekt.

verticaal
1 werk van Shakespeare 2 hemoglobine 3 beeldraadsel 4 verhe-
venheid 5 woud 6 griezelig 7 cirkel 8 moeilijkheid 9 eerstge-
noemde 10 zwerver 12 geologisch tijdperk 14 fatsoen 16 dempen 
18 nieuwe ster 20 sterkedrank 22 bekende Vlaming (afk.) 23 kryp-
ton 26 dierenopvang 27 dunne stof 
30 bepaald onderwijs 32 watering 
35 deel van Londen 36 speksteen 
37 plechtgewaad 39 tocht 
40 schattig 43 anno Domini 
44 gallium 47 ui 49 steen (Latijn) 
51 rivier in Duitsland 52 balletrokje 
55 gezond 56 calorie 58 Frans lid-
woord 59 etage.

MICHAËL SEPHIHA

De zoektocht naar een nieuwe part-
ner zit nog in een pril stadium. Het
is de bedoeling dat de familie Thijs
zich ineens of in enkele stappen te-
rugtrekt uit het kapitaal. Ze wordt
daarin bijgestaan door de fusie- en
overnameadviseur Kumulus. In de
zoektocht staat de onafhankelijk-
heid van het bedrijf centraal, wat
erop wijst dat vooral wordt uitgeke-
ken naar een financiële partner.

De oefening past in de successie-
planning van de familie Thijs. Op-
richter en eigenaar Luc Thijs heeft
twee kinderen, maar die werken al-
lebei buiten het bedrijf. Zoon Tom is
actief in boomwerken via Curabo,
dochter Elke zit in de theaterwereld.
Ze zetelen wel allebei in de raad van
bestuur. De familie Thijs bezit 
90 procent van de Alro-aandelen,
het management heeft de resteren-
de 10 procent in handen.

Luc Thijs richtte Alro op in de ja-
ren 70. Het is gespecialiseerd in lak-
ken (coaten) en ontlakken van klei-
ne en grote metalen en kunststoffen
onderdelen. Alro is marktleider in
zijn niche, zowel in West- als in
Oost-Europa. De groep heeft vesti-
gingen in België (Genk, Dilsen-Stok-
kem), Nederland (Heerlen) en Slo-
vakije (Trnava). 

De klanten van Alro zijn vracht-

wagen- en autoconstructeurs, de
kunststof- en de metaalindustrie.
Bijna alle grote autoconstructeurs
(onder meer BMW, Audi, Citroën,
Fiat, Opel, Mercedes, Volvo, Volkswa-
gen) zijn klant. Bij de vrachtwagen-
bouwers nemen onder meer DAF,
Volvo, Van Hool, Scania en Renault
Trucks producten van Alro af. 

Alro werkt ook mee aan de elek-
trische Audi e-tron die in Vorst
wordt geproduceerd. Het lakt de on-
derdelen die de batterijen bevatten,
maar ook delen van de voor- en de
achterbumper. 

Is de groep niet kwetsbaar door
haar blootstelling aan de cyclische
autosector, die het hard te verduren
heeft? ‘Nee’, zegt een betrokkene. ‘In
de autobranche is Alro actief in het
hogere segment. Daar blijven de vo-
lumes hoog. En de vrachtwagen-
branche is niet in crisis.’

Het is niet de eerste keer dat er
wijzigingen zijn in het aandeelhou-
derschap van Alro. De jongste twin-
tig jaar kwamen meerdere financië-
le investeerders aan boord (zie inzet),
ook na de financiële crisis. Net als
andere Limburgse toeleveranciers
aan de autosector, zoals Punch Po-
wertrain en VCST, stond Alro in
2009 aan de rand van de afgrond.
Het kreeg toen een levenslijn van de
Limburgse Reconversiemaatschap-
pij (LRM).

‘In 2009 hing de toekomst van
Alro aan een zijden draadje. Het was
alsof de wereld instortte’, zei Thijs
ooit in een interview. ‘Van de ene
dag op de andere verloren we 
70 procent van ons orderboekje. De

omzet daalde in een jaar van 150
naar 50 miljoen euro. Het was alsof
ik door een spookfabriek liep.’ De
LRM bleef drie jaar aan boord. In
2012 werd ze uitgekocht door Thijs
en het Alro-management .

De omzet klom sindsdien weer
naar 106 miljoen euro (2017). Dat
jaar was Alro ook goed voor een bru-
tobedrijfswinst (ebitda) van onge-
veer 10 miljoen. Netto bleef er een
winst van 4,4 miljoen over. Zowel
qua omzet als qua rendabiliteit zou
het bedrijf er in 2018 nog op vooruit-
gegaan zijn.

Limburgse lakspecialist 
Alro zoekt koper
De familie Thijs kijkt uit naar
een koper voor Alro, de specia-
list in het lakken van onder -
delen voor de auto- en vracht -
wagenindustrie. 

TWEE
BEWOGEN
DECENNIA

1998: Het investeringsfonds

Barclays Private Equity koopt

48 procent van Alro. NIB Capi-

tal krijgt 15 procent in handen,

de Belgische durfkapitalist

Lessius 6 procent. Luc Thijs

behoudt de rest.

2000: de samenwerking tus-

sen Barclays en Thijs loopt

spaak en mondt uit in een exit

van de Britten. Thijs wordt

weer hoofdaandeelhouder

(86%). NIB Capital (10%) en

Lessius (4%) blijven aan boord.

Ivo Marechal (later CEO bij

H.Essers) neemt een jaar de

operationele teugels in han-

den.

2005: Thijs koopt NIB Capital

en Lessius uit en krijgt zijn be-

drijf weer volledig in handen.

2009: De crisis in de autosec-

tor slaat toe. Ongeveer de

helft van de 1.500 Alro-werk-

nemers moet afvloeien. De

Limburgse Reconversiemaat-

schappij (LRM) krijgt 20 pro-

cent van Alro in handen en

redt het bedrijf.

2012: Alro is aan de beter-

hand. Thijs en het manage-

ment kopen LRM uit.

2018: De familie begint de

zoektocht naar een overne-

mer.

Alro lakt onder meer onderdelen van de elektrische Audi e-tron die in Vorst wordt geproduceerd. © EPA

KERNCIJFERS
Omzet (2017):

106 miljoen euro.

Brutobedrijfswinst (ebitda):

+/- 10 miljoen euro.

Nettowinst: 4,4 miljoen euro.

Aantal werknemers:

+/- 1.000.

Aandeelhouders: familie Thijs

(90%), management (10%).

In de autobranche 
is Alro actief in 
het hogere segment.
Daar blijven de 
volumes hoog. 

EEN BETROKKENE

Als u de zoekmachine Google
vraagt uw naam te schrappen uit
bepaalde zoek resultaten, moet het
internetbedrijf dat waarschijnlijk al-
leen op zijn  Europese zoekmachines
toepassen. Over de draagwijdte van
het ‘recht om vergeten te worden’
bestaat al een hele tijd discussie. De
advocaat- generaal van het Europees
Hof van Justitie heeft nu een advies
klaar waarin hij voorstelt het recht
om vergeten te worden te beperken
tot de Europese Unie, zoals Google
al doet. Het  advies van de advocaat-
generaal is niet bindend, maar het
Hof volgt het meestal. 

Amazon lanceert zijn merk Whole
Foods op het Europese vasteland. De
Amerikaanse e-commercereus nam
de Amerikaanse biosupermarkt -
keten in 2017 over voor 13,7 miljard
dollar.  Via de Spaanse, de Franse, de
Ita liaanse en de Duitse webwinkel
van Amazon kunnen klanten sinds
enkele dagen producten van het
huismerk Whole Foods kopen. Het
gaat onder meer om noten, cous-
cous, gedroogd fruit en andere dro-
ge voeding. De verpakkingen bevat-
ten informatie in het Duits, Frans,
Ita liaans en Spaans. Een Nederland-
se vertaling is er niet.

‘Vergeten worden’
door Google telt 
alleen in Europa

Amazon lanceert
Whole Foods 
in Europa

INTERNET E-COMMERCE

Electrawinds-oprichter Luc Desen-
der heeft met zijn nieuwe bedrijf Re-
nasci de financiering rond om een
afvalverwerkingsfabriek te bouwen
in Oostende. Het gaat om een inves-
tering van 53 miljoen euro, een be-
drag dat voor de helft afkomstig is
van bankleningen en voor de ande-
re helft uit vers kapitaal en achterge-
stelde leningen bestaat.

De bank BNP Paribas Fortis en de
Belgische verzekeraar Integrale par-
ticiperen, samen met de vier initia-
tiefnemers: Luc Desender, Axel De
Buysscher (Andinax), Guy De Clercq
(ex-Indaver) en Carlo Vermeersch
(Ipcom).

Voor Luc Desender betekent dit,
vijf jaar nadat zijn Oostendse groe-
nestroomproducent Electrawinds in
de problemen was gekomen, een
nieuwe start. Met zijn bedrijf Renas-
ci heeft hij een vergunning op zak
voor een afvalrecyclagefabriek in
Oostende die jaarlijks 120.000 ton
huishoudelijk en industrieel afval
gaat recycleren. 

‘We zijn al volop aan het bouwen,
en als het weer meezit, zou de instal-
latie eind dit jaar moeten opstarten’,
zegt Desender. ‘We gaan in Oosten-
de tonen dat het concept werkt en
daarna dezelfde installatie in andere
landen bouwen.’ TS

Luc Desender heeft geld
bijeen voor afvalfabriek

ETEN

38%
Takeaway.com, het Nederlandse
bedrijf dat ook in ons land maal-
tijden van restaurants bij men-
sen thuis levert, kreeg in 2018
38 procent meer orders dan het
jaar ervoor. Het bracht bijna 
94 miljoen maaltijden aan huis,
tegenover 68 miljoen in 2017. 

Als bedrijf willen 
we de juiste tarieven
plakken op de 
diensten die 
we aanbieden.

WOORDVOERDER 

DEUTSCHE BANK

JEAN-MICHEL SEGERS,
naar aanleiding van het schrap-

pen van de gratis rekeningen.

financiële berichten

Bron: LOKAAL - januari 2019

Bron: De Tijd - 11 januari 2019
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De stad Mechelen heeft het
proefproject voor de GFT-opha-
ling in de buurt van het Begijn-
hof stopgezet. Sp.a vraagt de uit-
rol naar heel het grondgebied,
maar voorlopig komt die er niet
omwille van de kostprijs.

De stad testte in samenwerking
met Ivarem de ophaling van
groente-, fruit en tuinafval uit ge-
durende anderhalf jaar in een
buurt met duizend gezinnen. Be-
doeling was na te gaan of het mo-
gelijk was door middel van de
aparte ophaling en aan een aan-
vaardbare kostprijs de hoeveel-
heid restafval te doen dalen. «Het
proefproject heeft aangetoond
dat er voldoende draagvlak is bij
de bevolking om het GFT apart in
te zamelen», concludeert Thijs
Verbeurgt (sp.a). Hij roept het be-
stuur dan ook op om de geschei-
den ophaling over heel Mechelen
uit te rollen en in tussentijd het
proefproject verder te laten lo-
pen. Robin Aerts, inwoner van het
Begijnhof en sp.a-lid, hoopt alvast
op een verlenging. «Ik ben grote

MECHELEN

Robin Aerts betreurt het stoppen van het proefproject 
met GFT-ophaling in het Begijnhof. Foto David Legreve

Stad zet proefproject GFT-ophaling stop

MECHELEN
Onderzoeksrechter Philippe Van Lint-
hout heeft de 24-jarige Spanjaard, die
op nieuwjaarsdag het politiekantoor
in Mechelen binnenwandelde met een
slagersmes, aangehouden. Vandaag
verschijnt hij voor de raadkamer.

De twintiger wandelde in de vooravond
van 1 januari 2019 het kantoor van de
politiezone Mechelen-Willebroek bin-
nen. Hij had enkel een broek aan en

zwaaide in het rond met een slagers-
mes. Op dat moment bevond er zich
naast de onthaalmedewerker ook nog
een bezoeker. «De onthaalmedewerker
kon het loket tijdig sluiten en verwittig-
de onze collega’s. De bezoeker kon zich
vrijwel meteen in veiligheid brengen»,
meldde de politie eerder deze week. 
De agenten rekenden de twintiger in.
«Er moest wel een wapen worden ge-
trokken alsook pepperspray worden

gebruikt», klonk het nog. Buiten ston-
den nog twee personen die getuigen
waren van het incident. Voor iedereen
werd nadien slachtofferhulp aangebo-
den.

Psychische problemen 
Nadat de twintiger was opgepakt, werd
hij ter beschikking gesteld van het par-
ket. De man zou te kampen hebben met
psychische problemen en moet meer-

dere keren gevraagd hebben aan de po-
litie om hem op te sluiten in de gevan-
genis.  Naar verluidt zou hij ook geroe-
pen hebben dat hij wou worden dood-
geschoten door de politie. Inmiddels
moest de man voor de onderzoeksrech-
ter verschijnen. Hij werd aangehouden
en opgesloten in de gevangenis. Van-
daag zal de raadkamer moeten beslis-
sen of de twintiger langer in de gevan-
genis blijf of niet.   (TVDZM)

DUFFEL
Twee jaar cel 
voor verkrachting
Een jongeman uit Duffel heeft een
celstraf gekregen van twee jaar
met uitstel. Hij werd schuldig be-
vonden aan verkrachting. De jon-
geman ontkent de feiten met klem.
In oktober 2017 diende het slacht-
offer klacht in tegen de beklaagde.
Beiden kennen elkaar al een tijdje.
«Ze was eerder die dag op bezoek
geweest bij beklaagde samen met
een vriend», schetste de procureur
de situatie. «Er werd drugs gebruikt
en nadien vertrok ze. Maar omdat
ze haar gsm-toestel was vergeten,
keerde ze terug. Alleen.» Eens bin-
nen greep de jongeman zijn slacht-
offer vast en sleurde hij haar mee
naar de slaapkamer. De man deed
zijn broek uit en trachtte datzelfde
te doen bij zijn slachtoffer. Dat mis-
lukte waarop hij haar vervolgens
dwong tot orale seks. Volgens de
jongeman was er helemaal niets
waar van de verklaringen van het
slachtoffer. «Ja, er is seks geweest,
maar alles gebeurde met weder-
zijdse toestemming», aldus advo-
cate Evelien Jacobs. Zij verdedigde
de jongeman en vroeg de vrij-
spraak. De rechters gingen daar
niet op in. Mogelijk wordt er beroep
aangetekend tegen het vonnis.
(TVDZM)

MECHELEN
Oude Leestsebaan
afgesloten
De Oude Leestsebaan in Mechelen
zal van 7 tot en met 11 januari tijde-
lijk zijn afgesloten voor het gemo-
toriseerd verkeer ten gevolge van
werkzaamheden in opdracht van
Telenet. 
Aannemer Cona zal werken vlakbij
de aansluiting met de Leestse-
steenweg. Het verkeer kan omrij-
den via de Bleukestraat. (WVK)

MECHELEN
Vrouw (21) bestolen 
tijdens wandeling
Een 21-jarige vrouw is op de Grote
Markt in Mechelen bestolen. De
jonge vrouw was op het moment
van de diefstal aan het wandelen.
De buit bestaat uit een handtas. De
politiezone Mechelen-Willebroek
is een onderzoek opgestart.  

(TVDZM)

WILLEBROEK
Inbrekers vluchten voor
thuiskomende bewoners
In de Kebbinglei hebben dieven ge-
probeerd om in te breken in een wo-
ning. De daders wilden een raam
forceren. Alleen geraakten ze niet
binnen. «Toen de bewoner thuis-
kwam, sloegen de daders op de
vlucht», aldus politiewoordvoerder
Dirk Van de Sande. Buit werd er niet
gemaakt. Er is een onderzoek op-
gestart. (TVDZM)

Onderzoeksrechter houdt Spanjaard (24) aan die met slagersmes zwaaide

Mechelen - Lier

en van een klant die verpleegster is bij
het Wit-Gele Kruis.»

Lijdensweg
Het ongeval was voor Maria het begin
van een lijdensweg. «Mijn rechterheup
bleek gebroken, mijn rechterenkel ge-
kneusd, mijn rechterbeen zag helemaal
blauw en mijn rug was ‘ingedeukt’. Drie
weken lang moest ik in het ziekenhuis
blijven», zucht Maria. «Nu moet ik nog
maandenlang revalideren bij een kine-
sist. Bovendien slaap ik tot op vandaag
slecht, want op mijn rug en rechterzijde
liggen blijft pijnlijk.»
Extra pijnlijk is dat Lidl weigert tussen
te komen in Maria’s medische kosten.
«Meteen na het ongeval werd door onze

mensen ter plaatse een verslag opge-
maakt. Uit de verklaringen van de me-
dewerker met de kar en de dame in
kwestie blijkt dat beide partijen op me-
kaar botsten en dat dus niemand schuld
treft. Het was een banaal ongeluk, waar
niemand echt verantwoordelijk voor is.
Lidl kan volgens ons dus niet aanspra-
kelijk worden gesteld», reageert woord-
voerster Isabelle Colbrandt namens de
winkelketen. Camerabeelden van het
incident zijn er volgens Lidl niet.
«Ik heb nooit beweerd dat we op me-
kaar zijn gebotst», benadrukt Maria
Boen. «Mijn eerste reactie tegenover de
winkelmedewerker was trouwens:
‘Wat heb je nu gedaan?’. Ik werd wel de-
gelijk aangereden. Kijk, ongelukken

kunnen gebeuren, maar neem dan ten
minste je verantwoordelijkheid. Ik had
ook altijd het gevoel dat Lidl dat ging
doen, want de lokale verantwoordelij-
ken toonden zich erg begripvol, maar
recent bleek dat de nationale directie er
anders over denkt. Betreurenswaardig.»
Maria stapt eerstdaags naar de politie
om een klacht in te dienen. Dochter Ilse
Van Mol lanceerde intussen via Face-
book een oproep om getuigen te vinden.
«Wij willen dat de waarheid aan het
licht komt», pikt Ilse in. «De situatie is
zo al erg genoeg. Mijn moeder was een
hele kwieke vrouw die er elke dag op uit
trok, nu is ze hulpbehoevend.» 
Getuigen mogen zich melden op ma-
ria.boen@icloud.com

MARIA (80) BREEKT HEUP NA ONGEVAL IN LIDL

«Ik werd aangereden door rekkenvuller»

10 november 2018 is een dag die Maria
Boen niet snel zal vergeten. Tijdens het
winkelen in de Lidl aan de Liersesteen-
weg in Emblem kwam de vrouw rond
14 uur lelijk ten val, waardoor ze haar
rechterheup brak en een ‘ingedeukte’
ruggenwervel opliep.
«Ik was een stuk vlees aan het nemen uit
de koelkast toen ik plots door de lucht
vloog», doet Maria haar verhaal. «Drie
meter verder kwakte ik neer op de
grond. Op het moment dat ik opkeek,
zag ik een medewerker van Lidl met een
grote kar om rekken aan te vullen. Ik
vermoed dat hij me niet had gezien en
me met zijn kar opschepte. Na het on-
geval muisde de rekkenvuller er snel
onderuit. Gelukkig kreeg ik hulp van en-
kele andere werknemers van de winkel

Maria Boen uit Lier raak-
te onlangs zwaarge-
wond bij een ongeval in
het Lidl-warenhuis in
Emblem. De 80-jarige
vrouw is nu op zoek naar
getuigen van het inci-
dent. «Ik werd langs
achter aangereden door
een winkelmedewerker
met een kar», beweert
Maria. «Maar Lidl be-
twist dat en wil niet tus-
senkomen in de kosten.»

KRISTOF DE CNODDER

LIER,EMBLEM

Maria Boen (80) uit Lier brak haar heup bij een ongeval in de Lidl in Emblem. Foto David Legreve

fan. Als alleenstaande in een klei-
ne begijnhofwoning bestaat mijn
afval voor meer dan twee derde
uit keukenafval. Door gescheiden
ophaling verbruikte ik veel min-
der van de duurdere huisvuilzak-
ken. Een hele besparing op
maandbasis..» Goed voor de por-
temonnee van de deelnemers,
maar niet voor die van de stad.

Volgens schepen Marina De Bie
(Groen) werd het proefproject
voorlopig niet uitgebreid of ver-
lengd omwille van de financiële
gevolgen die dit zou hebben. «De
kostprijs is relatief hoog voor toch
een beperkt aantal zakken. We-
kelijks werden maar zo’n 114 zak-
ken opgehaald. Dat ondanks de
intensieve mobilisatie.» (WVK)

Bron: Het Laatste Nieuws - 4 januari 2019

Bron: Gazet van Antwerpen - 4 januari 2019
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De gemeente heeft zich donder-
dag verdedigd bij de Raad voor 
Verkiezingsbetwistingen waarbij 
een hertelling van de stemmen 
gevraagd werd. Groen hoopt zo 
een derde zetel binnen te halen. 

De Berlaarse groenen kwamen 
letterlijk enkele stemmen te kort 
voor een derde zetel en willen 
uitsluiten dat er fout geteld is. 
Met een hertelling hopen ze op 

die manier alsnog een zetel van 
N-VA af te snoepen. 

“Ik ga er nog steeds van uit dat 
de vraag tot hertelling verwor-
pen wordt”, zegt burgemeester 
Walter Horemans (CD&V). “On-
ze advocaat heeft de zaak don-
derdag gepleit. Maandag weten 
we welk oordeel de Raad velt.”

In de meeste andere steden en 
gemeenten worden de nieuwe 

gemeenteraden volop geïnstal-
leerd dezer dagen. “Wij moeten 
sowieso wachten op een officieel 
schrijven met het vonnis. Dat valt 
pas ergens volgende week bin-
nen. Dan moeten we de gemeen-
teraad samenroepen en dat moet 
tien dagen op voorhand. We kun-
nen dus pas ten vroegste op 23 
januari onze installatievergade-
ring houden. De eerste echte ge-

meenteraad is dan eind januari 
of begin februari. Als er toch een 
hertelling volgt, dan duurt alles 
wellicht nog een stuk langer”, 
klinkt het. 

Echte grote bestuursproblemen 
levert dat volgens Horemans niet 
op. “Het is vooral ambetant voor 
de nieuwe ploeg die wil begin-
nen. Voor de uitbetalingen van 
steun via het OCMW hebben we 

heirkracht ingeroepen en laten 
we het oude OCMW die betalin-
gen nog bekrachtigen, zodat die 
steun toch uitbetaald kan wor-
den”, zegt de Berlaarse burge-
meester nog. 

De bestuursploeg van CD&V en 
N-VA behoudt overigens sowieso 
een meerderheid, ook al zou 
N-VA een zetel kwijtspelen. 
(bepr)

Raad voor Verkiezingsbetwistingen buigt zich over klacht van Groen
BERLAAR 

Begijnhof. Voor de zakken betaal-
den de deelnemers 0,25 cent. 

“Het proefproject heeft aange-
toond dat er voldoende draagvlak
is om GFT apart in te zamelen. Ze-
ker in de dicht bevolkte delen van
Mechelen, maakt keukenafval
een groot deel van het huisvuil uit
aangezien ze vaak geen tuin heb-
ben om het afval te composteren.
Wij betreuren dat de stad dit suc-
cesvol proefproject nu stopzet”,
reageert de Mechelse sp.a-voor-
zitter Thijs Verbeurgt. 

“We zijn ontgoocheld. Het was
goed voor het milieu en voor de
portemonnee”, zegt Robin Aerts,
inwoner van het Begijnhof. 

Schepen van Leefmilieu Marina
De Bie (Groen) had het ook liever
anders gezien, maar het moet ook
financieel haalbaar blijven, zegt
ze. “In het proefgebied werden
wekelijks 110 à 120 zakken opge-
haald, wat 10 tot 12% van de ge-
zinnen uitmaakt. Dat kost de stad
op jaarbasis 20.000 euro. Willen
we het project uitrollen naar de
binnenstad en de stationsbuurt
dan kost ons dat 140.000 euro.
Daar zitten nog heel wat stadswij-
ken niet bij in, alsook geen enkele
deelgemeente. Het zou onfair zijn
mochten we de ophaling niet voor
alle Mechelse gezinnen invoeren.
Uit een enquête blijkt dat de ge-

De geruchten over een nakende
sluiting deden al een tijdje de ron-
de, maar de zaakvoerders bleven ze 
ontkennen. “Dit nieuws mocht niet 
voor januari bekend worden. We 
hebben nog speciaal ingekocht om 
nog één keer een goede omzet te 
draaien en de beste maand is uiter-
aard december. We vreesden voor 
financiële schade als dit te vroeg bij 
het publiek bekend zou zijn ge-
raakt. Een handelszaak die stopt, 
daar valt waarschijnlijk niet veel 
meer te zien en nog minder te ha-
len, zouden mensen wel eens onte-
recht vermoed kunnen hebben”, 
zegt Marijke Van Hauwaert. 

Met pijn in het hart zetten Marijke
en Janine eind deze maand, na 
twee jaar, een punt achter hun win-
kelverhaal. “We hadden een mooie 
winkel en we ontvingen dagelijks 
complimenten over inhoud en in-
richting. We weten zelfs dat ande-
ren onze winkelinrichting kopieer-
den. De reden dat we stoppen, is 
een combinatie van factoren met 
bovenaan de hoge huurprijs van dit 
winkelpand. Het verhaal van vele 
kleinhandelaren”, vermoedt Van 
Hauwaert. 

“Het probleem van de hoge win-
kelhuurprijzen is algemeen gekend 

in de Vlaamse retail”, reageert kers-
vers schepen van Economie Rik 
Verwaest (N-VA). “Je zit nog met te 
veel verhuurders die niet beseffen 
dat de gouden tijden voor de klein-
handel voorbij zijn. Door het inter-
net worden de winstmarges kleiner 
en de concurrentie moordend. Elke 
maand duizenden euro’s huur op 
tafel leggen wordt zo ondoenbaar 
voor kleine zelfstandigen. Een an-
der fenomeen is de vele panden in 
de portefeuille van grote investe-
ringsgroepen. Die laten liever één 

pand leegstaan dan dat ze de huur-
prijs verlagen, want dan moeten ze 
dat voor hun andere panden ook 
doen.”

“We hebben in Lier altijd gewerkt
met de wortel én de stok om de win-
kelleegstand aan te pakken. Onze 
premie van 10.000 euro voor star-
ters helpt eigenaars in het kernwin-
kelgebied om hun pand verhuurd te
krijgen. Met het halfuur gratis par-
keren maakten we een winkelbe-
zoekje aan het centrum interessan-
ter.”

MECHELEN 
Op de Grote Markt werd tijdens een
wandeling een 21jarige vrouw be
stolen van haar handtas. Ze is haar
identiteitspapieren, bankkaarten en
sleutels kwijt. (ldn)

112

Hayat A. en Chaïmae B. uit Sint-
Jans-Molenbeek liepen in novem-
ber 2016 tegen de lamp bij een
van hun winkeldiefstallen die ze
die bewuste dag hadden ge-
pleegd. “In zo kort mogelijke tijd
wilden ze in zo veel mogelijk win-
kels diefstallen plegen”, zei open-
baar aanklager Geert Noels. “Na
elke diefstal borgen ze de gesto-
len goederen in hun wagen op. Bij
hun betrapping zwegen ze aan-
vankelijk over de auto, maar uit-
eindelijk kwam de politie de wa-
gen toch op het spoor.”

Bij een huiszoeking in de wonin-
gen van het tweetal werden tal
van gestolen producten terugge-
vonden. “Aan sommige spullen
hing nog een prijskaartje, van an-
dere zaken was de verpakking be-
schadigd, omdat ze het veilig-
heidslabel in de winkel hadden
weggehaald.”

Het parket verdacht de twee
vrouwen niet alleen van de dief-
stallen maar ook van heling.

Ook Nadia A., de zus van Hayat,
kwam in de loop van het onder-
zoek in het vizier van de speur-
ders. Zij was enkele dagen voor de
feiten in Mechelen ook op dieven-
pad geweest, namelijk in een win-
kel in Ninove. Daarom stond ook
zij gisteren mee terecht.

De vrouwen gaven de feiten gis-
teren toe. “Ondertussen zijn ze al-
lemaal weer op het goede pad.
Hayat is zelfs kleuterjuf en is bo-
vendien enorm beschaamd over
wat ze twee jaar geleden heeft
uitgespookt. Zelfs haar man weet
niet dat ze voor de rechtbank
moest verschijnen”, zei advocate
Caroline Heymans namens de
twee zussen.

Het Openbaar Ministerie eiste
een jaar cel, eventueel met uitstel.
Vonnis valt op 31 januari. (tdk)

Drie vrouwen uit het Brusselse 
stonden voor de rechtbank in Me-
chelen voor een reeks winkeldief-
stallen in het centrum van de Dij-
lestad. Alles samen hadden ze in 
één dag tijd in een tiental winkels 
toegeslagen.

Jaar cel gevorderd
Trio pleegt 
diefstallen in 
tiental winkels 
in centrum

MECHELEN 

“Maar in ruil verwachten we van
de eigenaars ook inspanningen, om 
te beginnen met een realistische 
huurprijs. Daarom voerden we al 
eerder een leegstandsbelasting in 
als stok achter de deur. Maar het 
nieuwe stadsbestuur is het er al over
eens dat die belasting hoger moet 
en sneller dient te stijgen bij langdu-
rige leegstand. Een verloederend 
pand haalt immers de hele winkelas
naar beneden. We maken daar dit 
jaar nog werk van.”

LIER 

Hoge huurprijs uiteindelijk 
fataal voor De Boekanier

Nieuwe schepen van Economie hoopt dat pandeneigenaars eindelijk ingrijpen

Boekenwinkel De Boekanier in de 
Antwerpsestraat in Lier sluit eind 
deze maand de deuren. Zaakvoer-
ders Janine Hendrickx uit Boe-
chout en haar dochter Marijke 
Van Hauwaert uit Lint zijn met 
een uitverkoop begonnen.

CHRIS VAN ROMPAEY

Marijke Van Hauwaert sluit eind deze maand De Boekanier. FOTO CHRIS VAN ROMPAEY

zinnen de prijs van 0,25 cent
‘haalbaar’ vonden. Maar bij een
uitbreiding zouden we 3,50 euro
per zak moeten vragen om uit de
verwerkingskosten te komen.
Daarom dat we het stopzetten en
het meenemen in de begrotings-
bespreking, want het slorpt toch
heel veel geld en inspanningen
op”, zegt de schepen. 

Rita Van den Bossche, voorzitter
van Ivarem, vindt de kritiek van
sp.a niet terecht. “Klagen is mak-
kelijk. Maar ik stel vast dat de
sp.a-vertegenwoordiger de voor-
bije zes jaar amper één keer aan-
wezig is geweest om zijn zeg te
doen.” (ldn)

Begin juni startte de stad en Iva-
rem met een proefproject voor de
inzameling van GFT. Voor het
proefproject werd een gebied af-
gebakend in de binnenstad met
ongeveer 1.000 gezinnen. Het
ging om de straten tussen de Sint-
Katelijnestraat, de R12, de Dijle,
Vismarkt, Nauwstraat en de wijk

Het stadsbestuur wil niet langer 
doorgaan met de gescheiden 
ophaling van groenten-, fruit- en 
tuinafval (GFT) omdat er een te 
zwaar prijskaartje aan vast hangt. 
Sp.a Mechelen betreurt dit en 
vraagt om de ophaling voor heel 
Mechelen in te voeren.

Stad stopt met gescheiden ophaling van GFT-afval
MECHELEN 


